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Beste leden van de Biesboschfederatie, 
 
De dagen gaan weer lengen en het vaarseizoen 2024 nadert.  
Ook wij als bestuur zijn al hard aan de gang. Voor de kanoër-verenigingen is de aanvraag 
voor ontheffing voor hun reguliere activiteiten dit jaar de deur uit en inmiddels verkregen en 
ook de eerste Netwerkvergaderingen zijn al geweest. 
Zoals in de vorige nieuwsbrief al geschreven, is de nachtrustregeling een aanpassing in ons 
vaargebied komend jaar, maar verder staan er geen grote verandering op til op het moment. 
 
Als u bij uw eigen vereniging binnenkort een Ledenvergadering organiseert, laat het ons 
weten als u behoefte hebt om van ons een korte presentatie over de Biesboschfederatie te 
krijgen, waarbij we ook over de ontwikkelingen in ons gebied kunnen vertellen. 
Wij van onze kant, hebben ook graag contact met uw leden, om te horen wat zij ervaren in 
de Biesbosch en waar wij misschien van dienst kunnen zijn met verbeteringen. 
 
Ook is onze wens om, met hulp van alle leden, een soort archief (graag met foto’s van de 
situatie) aan te leggen van gebreken in ons gebied, zodat wij met het Netwerk in overleg 
kunnen gaan om een oplossing te verkrijgen. Denk hierbij aan voorzieningen, omgevallen 
bomen of andere obstakels, vuilstortplekken, overmatig waterplantengroei, enz. 
Hier hebben we echter wel informatie van alle leden bij nodig, alleen observaties van ons 
zijn daarbij niet voldoende. Het is van belang meldingen hierover ook steeds rechtstreeks te 
doen aan Staatsbosbeheer:  biesbosch@staatsbosbeheer.nl Stuur ons ook een copy van de 
melding, zodat wij dit kunnen volgen. 
 
Daarnaast zouden wij ook graag van u foto’s en anekdotes ontvangen voor de opzet van een 
archief over de Biesbosch vanuit de beleving van watersporters. Schroom niet en stuur ons 
mooie plaatjes met beschrijvingen. 
 
Elektrisch varen is en blijft een item wat in de gehele watersport speelt en wat in de 
toekomst ook een rol kan spelen in toegankelijkheid van een bepaald gebied, zoals nu al het 
geval is in de Amsterdamse Grachten. Ook in een natuurgebied als het onze is het al een 
keer als een soort zonerings-onderdeel ter sprake geweest. Zowel door technische als 
financiële (on)mogelijkheden zal dit voorlopig nog niet tot beperkingen in ons gebied leiden, 
maar we zullen wel blijven opletten t.a.v. de ontwikkelingen op dit gebied. 
 
Op 18 maart a.s. houden wij weer onze jaarlijkse Algemene Ledenvergadering, noteer dit 
vast in uw agenda, we zijn bezig met de stukken en sturen u die binnenkort op. 
Hier zullen wij u uiteraard weer informeren over de belangrijke zaken die spelen in ons 
Biesbosch vaargebied. 
 
Wij verzoeken u opnieuw dit bericht te delen met uw watersportleden. 

Het BBF-bestuur. 
 
Eventuele reacties n.a.v. deze nieuwsbrief gaarne naar: Secretaris@biesboschfederatie.com 
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